
Protokół nr 75/2018  
LXXV sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 24 października 2018 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.05 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził obecność 9 radnych, przedstawił 
porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał 
protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek 
Pomocniczych Jeżyce. 
 

Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie najbliższej sesji –  
5.11.2018 r. o godz. 19.00. Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady pomiędzy 
sesjami.  
 
O godz. 19.15 na sesję przybyła Radna, pani Dorota Matkowska. 
 
Punkt 4: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował, że Zarząd, w okresie pomiędzy 
sesjami, nie podjął uchwał i nie wydał opinii. 
 

Punkt 5: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na 2018 
rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie oddał głos przedstawicielowi WJPM, który omówił poszczególne 
propozycje zawarte w treści projektu uchwały. Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie 
głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXV/340/VII/2018 (załącznik nr 3). 
 
Punkt 6: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na 2019 
rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie oddał głos Przewodniczącemu Rady, panu Maciejowi Bedyńskiemu, 
który omówił proponowane przez Zarząd zmiany w planie wydatków na 2019 r. Przewodniczący Rady 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
O godz. 19.30 na sesję przybyła Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska. 
 
Głosowało 11 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXV/341/VII/2018 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 7: Wolne głosy i wnioski. 
Głos zabrał Radny, pan Robert Błoszyk, który poinformował o spotkaniu zespołu ds. 
zagospodarowania byłego Ośrodka policyjnego w Kiekrzu. Na spotkaniu nie zapadły żadne decyzje, 
uczestnicy otrzymali, w formie papierowej, wstępną propozycję zagospodarowania Ośrodka. Dodał, że 
propozycję przekaże drogą elektroniczną wszystkim radnym. Radny, pan Marek Leśniak 
zaproponował, aby pismo w sprawie propozycji stacji rowerowych, które by miały powstać na terenie 
Osiedla, zamieścić na stronie internetowej Osiedla.  
  
Punkt 8: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 19.35.  
 

Protokółowała 
(-) A. Rabczewska 


